
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 13/12/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Έλλειψη βούλησης απάντησης επί ερωτήσεώς μας, όπως και της 

επίλυσης του ζητήματος των εγκαταλελειμμένων Εργατικών Κατοικιών του 
Κικιδίου και της Κομοτηνής της  Ροδόπης» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Προ διμήνου, σας απευθύναμε Ερώτηση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου με αρ. κατάθεσης  
363/15-10-2021 και με θέμα: «Εικόνες εγκατάλειψης στις Εργατικές Κατοικίες του 
Κικιδίου και της Κομοτηνής της Ροδόπης», η οποία σχετίζεται με την άθλια κατάσταση 
στην οποίαν περιήλθαν οι εγκαταλελειμμένες Εργατικές Κατοικίες του Κικιδίου και της 
Κομοτηνής της Ροδόπης. Στην ανωτέρω Ερώτησή μας, αναλυτικά, σας εκτέθηκαν τα 
ζητήματα, τα οποία καταδεικνύουν την διαχρονική απροθυμία της Πολιτείας και ιδίως 
του «ΟΑΕΔ» να αξιοποιήσει τα κτήρια, καθώς και τους κοινόχρηστους χώρους των 
Εργατικών Κατοικιών του Κικιδίου και της Κομοτηνής, της Ροδόπης. Σύμφωνα, με 
πληροφορίες των κατοίκων των ανωτέρω αστικών περιοχών, ο ΟΑΕΔ προτίθεται να 
αναλάβει πρωτοβουλίες, το επόμενο χρονικό διάστημα, οι οποίες θα επικεντρώνονται 
στην σύνταξη έκθεσης, που θα περιγράφει την γενικότερη κατάσταση των εν λόγω 
οικισμών, καθώς και των εγκαταστάσεων αυτών (κτηρίων και βοηθητικών χώρων) με 
αβέβαια την προοπτική -κατά τους κατοίκους– να προκύψει η ανακαίνιση και  
αξιοποίηση αυτών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Θα απαντήσετε την αναπάντητη ακόμη ερώτησή μας με αρ. κατάθεσης 363/15-10-
2021; 
 
2. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε άμεσα, προκειμένου να αντιμετωπιστεί το σύνολο των 
προβλημάτων που σχετίζονται με την διαχρονική εγκατάλειψη των άνω αναφερόμενων 
Εργατικών Κατοικιών; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1875

Ημερομ. Κατάθεσης:

15/12/2021




